



SERVICE SCHEDULE - MARCH 2015

Sunday	Monday	Tuesday	Wednesday	Thursday	Friday	Saturday
1 <i>1st Sunday of Great Lent, the Sunday of Orthodoxy.</i> Liturgies at 7:30/9:45 am.	2	3	4 Liturgy of the Presanctified Gifts at 9:00 am.	5	6 Liturgy of the Presanctified Gifts at 9:00 am.	7 <i>Commemoration of the Dead.</i> Lit. at 8:00 am. Vigil at 6:00 pm.
8 <i>2nd Sunday of Great Lent.</i> Liturgies at 7:30/9:45 am. <i>HVC Choir Concert</i>	9 <i>1st & 2nd Finding of the Head of St. John the Baptist.</i> Liturgy of the Presanctified Gifts at 9:00 am.	10 <i>WAD Lenten Clergy Retreat.</i>	11 Liturgy of the Presanctified Gifts at 9:00 am. <i>WAD Lenten Clergy Retreat.</i>	12	13 Liturgy of the Presanctified Gifts at 9:00 am.	14 <i>Commemoration of the Dead.</i> Lit. at 8:00 am. Vigil at 6:00 pm.
15 <i>Sunday of the Cross.</i> Lit. at 7:30/9:45 am. <i>Annual Parish Meeting</i>	16	17	18 Liturgy of the Presanctified Gifts at 9:00 am.	19	20 Liturgy of the Presanctified Gifts at 9:00 am.	21 <i>Commemoration of the Dead.</i> Lit. at 8:00 am. Vigil at 6:00 pm.
22 <i>4th Sunday of Great Lent. 40 Martyrs of Sebastia.</i> Liturgies at 7:30/9:45 am.	23	24	25 Liturgy of the Presanctified Gifts. <i>Great Canon of St. Andrew of Crete</i> at 6:00 pm.	26 Liturgy of the Presanctified Gifts at 9:00 am.	27 Liturgy of the Presanctified Gifts. <i>Matins & Akathist to the Theotokos</i> at 6:00 pm.	28 <i>Saturday of the Akathist.</i> Liturgy at 8:00 am. Vigil at 6:00 pm.
29 <i>5th Sunday of Great Lent. English Liturgy</i> at 7:30 am; Slavonic at 9:45 am. LENTEN RETREAT	30 <i>St. Alexis, the Man of God.</i>	31		<p>Services are conducted DAILY at Holy Virgin Cathedral: morning service at 8:00 am, evening at 6:00 pm.</p> <p>The cathedral is now open ALL DAY Monday-Sunday.</p>		

6210 Geary Boulevard • San Francisco, California, 94121 • www.sfsobor.com • Tel: (415) 221-3255

CLERGY: Archpriest Peter Perekrestov: (415) 387-5164 • Archpriest Sergei Kotar: (415) 751-4623 • Priest Sergey Kiriukhin: (415) 577-4257



РАСПИСАНИЕ БОГОСЛУЖЕНИЙ – МАРТ 2015 г.

воскресенье	понедельник	вторник	среда	четверг	пятница	суббота
1 <i>1-е воскрес. Великого поста. Торжество Православия.</i> Лит. 7:30/9:45 утра.	2	3	4 Литургия Преждеосвященных Даров в 9 часов утра.	5	6 Литургия Преждеосвященных Даров в 9 часов утра.	7 <i>Родительская суббота.</i> Лит. в 8 часов утра. <i>Всенощная в 6 ч. веч.</i>
8 <i>2-е воскресенье Великого поста.</i> Лит. 7:30/9:45 утра. <i>Концерт Архиерейского хора</i>	9 <i>1-е и 2-е Обретение главы св. Иоанна Предтечи.</i> Лит. Преждеосвященных даров в 9 час. утра.	10	11 Литургия Преждеосвященных Даров в 9 часов утра. <i>Пастырское совещание 3-А епархии.</i>	12	13 Литургия Преждеосвященных Даров в 9 часов утра.	14 <i>Родительская суббота.</i> Литургия в 8 ч. утра. Всенощная в 6 ч. веч.
15 <i>Воскресенье Крестопоклонное.</i> Лит. 7:30/9:45 утра. <i>Приходское собрание</i>	16	17	18 Литургия Преждеосвященных Даров в 9 часов утра.	19	20 Литургия Преждеосвященных Даров в 9 часов утра.	21 <i>Родительская суббота.</i> Лит. в 8 часов утра. Всенощная в 6 ч. веч.
22 <i>4-е воскресенье Великого поста. 40 муч. Севастийских.</i> Лит. 7:30/9:45 утра.	23	24	25 Литургия Преждеосвященных Даров. В 6 ч. веч. <i>Андреево стояние</i> — чтение Великого Канона.	26 Литургия Преждеосвященных Даров в 9 часов утра.	27 Литургия Преждеосвященных Даров. В 6 веч. утренняя с чтением Акафиста Богородице – <i>Похвала</i> .	28 <i>Суббота Акафиста.</i> Литургия в 8 ч. утра. Всенощная в 6 ч. веч.
29 <i>5-е воскрес. Великого поста.</i> Лит. по-английски в 7:30, по-славянски в 9:45 ут. Миссионерский семинар	30 <i>Преп. Алексия, человека Божия.</i>	31		В соборе службы совершаются ЕЖЕДНЕВНО: утреннее в 8 ч. утра, вечернее – в 6 ч. вечера. Собор открыт ВСЬ ДЕНЬ, с понедельника до воскресенья.		

6210 Geary Boulevard • San Francisco, California, 94121 • www.sfsobor.com • Tel: (415) 221-3255

ДУХОВЕНСТВО: Прот. Петр Перекрестов: (415) 387-5164 • Прот. Сергей Котар: (415) 751-4623 • Иерей Сергей Кирюхин: (415) 577-4257